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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 19 NOVEMBER 2019 
__________________________ 
Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Annelies Vander Bracht, Bram Van Baelen, Anne Van Goidsenhoven, schepenen 
Nadine Van Horebeek, Herman Theys, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim Theys, Hans 
Miseur, Kim Donders, Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Jo Vanmechelen, Sabine Wyns, Suzy 
Vanderheyden, Anja Peeten, Erik Boon, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Achille Claes, raadslid 
 

 
Raadslid Erik Boon sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 3. 
Schepen Bram Van Baelen sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 8. 
Raadslid Pieter Coosemans verlaat de zitting bij de bespreking van agendapunt 15. 
Raadslid Pieter Coosemans sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 16. 
 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 15 oktober 
2019. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie 
van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden aangenomen, dan 
wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 

Openbare zitting 
 
SEC11-191119R 
01 FLUVIUS OV - BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING - 10 DECEMBER 2019 - BEPALING 

MANDAAT 
 
 
SEC11-191119R 
02 HOFHEIDE - BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING - 18 DECEMBER 2019 - BEPALING 

MANDAAT 
 
 
SEC11-191119R 
03 PBE - BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING - 20 DECEMBER 2019 - BEPALING MANDAAT 
Raadslid Sabine Wyns (N-VA) leest dat Fluvius de aangesloten gemeenten een technisch en financieel 
interessant aanbod doet om tegen 2030 de straatverlichting om te schakelen naar LED-verlichting. 
Gaat het bestuur hier op in? 
Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens (CD&V), zegt dat dit voorstel voornamelijk gericht is aan 
de ex-EANDIS-gemeenten. Voor deze besturen is het voorstel tot verledding zeker interessant. 
Holsbeek heeft als ex-PBE gemeente minder belang bij dit aanbod : 
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• de straatverlichtingsinfrastructuur is hier reeds langer eigendom van ex-PBE 
• de kwaliteit van het oranje licht van de huidige VZ-straatlampen is hoger dan die van LED-licht 
• de huidige VZ-lampen zijn ook voordeliger  

◦ er zijn minder lampen nodig om eenzelfde oppervlak te verlichten dan bij LED 
◦ het energieverbruik van een LED-licht is groter dan bij VZ-lamp. 

De gemeente heeft er dus geen belang bij om veel sneller dan verplicht te verledden. We doen dit 
wel systematisch bij de vernieuwing van de weginfrastructuur. Bij de recente aanleg van Nieuwrode 
Dorp is er omgeschakeld naar LED-verlichting. 
Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) vult aan dat Interleuven een paar jaar geleden deelnam aan een 
Europees project rond straatverlichting. Hierbij werden goede praktijken uitgewisseld. Hieruit bleek 
dat België op dat ogenblik reeds van de zuinigste straatverlichting had in heel Europa.  
 
 
SEC11-191119R 
04 IGO - ALGEMENE VERGADERING - 20 DECEMBER 2019 - BEPALING MANDAAT 
 
 
SEC11-191119R 
05 RETRIBUTIEREGLEMENT - WERKEN AAN NUTSVOORZIENINGEN OP GEMEENTELIJK OPENBAAR 

DOMEIN - GOEDKEURING 
Burgemeester Hans Eyssen licht het ontwerp van retributiereglement toe. 
 
 
25-191119R 
06 GBS HOLSBEEK - SAMENWERKINGSOVEREENKOMST CLB - GOEDKEURING 
Voorzitter Ann Spaepen licht het ontwerpbesluit toe. 
 
 
CVT45-191119R 
07 IOED WINAR - AANPASSING STATUTEN - MEERJARENPLANNING EN BUDGET 2021-2026 - 

GOEDKEURING 
Rudy Janssens licht als schepen van erfgoed het ontwerpbesluit toe. 
 
 
ROM18-191119R 
08 LANGESTRAAT - VERKOOP WEGOVERSCHOT - GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht de agendapunten 8 t.e.m. 11 telkens kort toe aan de hand van de projectie van een 
plan. 
 
 
ROM18-191119R 
09 DORP 4 - VASTSTELLING TRACÉ - GOEDKEURING GRONDAFSTAND 
 
 
ROM18-191119R 
10 DORP 41 - VASTSTELLING TRACÉ - GOEDKEURING GRONDAFSTAND 
Raadslid Hans Miseur (Holsbeek Beweegt) merkt op dat er bij deze grondinneming parkeerplaatsen 
met elektrische laadpalen worden voorzien. Heeft het bestuur zicht op het gebruik van de laadpalen 
die er al zijn? 
Rudy Janssens antwoordt dat hij bij de laadpaal aan De Sterrekes in Holsbeek Dorp zeer regelmatig 
een voertuig ziet opladen. 
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Schepen van milieu en verkeer, Annelies Vander Bracht, geeft mee dat de laadpaal aan de Delhaize 
(Vunt) in het begin zeer weinig werd gebruikt, maar nu steeds frequenter. Het gebruik wordt ook 
gemeten. De resultaten van de meting worden besproken in de verkeersadviesraad. De schepen wil 
over deze meetresultaten ook gerust rapporteren in een volgende gemeenteraad. Ze deelt ook mee 
dat bedrijven en KMO's in de gemeente zullen worden bevraagd of ze reeds laadpalen op hun terrein 
hebben en of ze dan bereid zouden zijn om het gebruik ervan ook open te stellen voor een groter 
publiek. 
 
 
ROM18-191119R 
11 SMISSTRAAT-KORTRIJKSEBAAN - GOEDKEURING GRONDAFSTAND 
 
 
ROM30-191119R 
12 AANVULLEND VERKEERSREGLEMENT - MERGELSTRAATJE - AFSLUITEN VOOR DOORGAAND 

VERKEER - GOEDKEURING 
Hans Eyssen licht de ontwerpen van verkeersreglementen onder de agendapunten 12 t.e.m. 14 
telkens toe aan de hand van de projecten van een plan. 
Raadslid Jo Vanmechelen (N-VA) merkt op dat speedpedelecs op veel Holsbeekse straten nog niet 
welkom zijn. Het bestuur zou een inventaris opstellen van straten waar een aangepaste 
wegsignalisatie i.f.v. speedpedelecs mogelijk is. Wat is hier de stand van zaken? 
Burgemeester Hans Eyssen antwoordt dat er geen vraag is voor aangepaste signalisatie op veld- en 
boswegen. Voor straten, en dan vnl. deze met eenrichtingsverkeer, is het onderzoek naar de 
gebruiksmogelijkheden voor speedpedelecs nog niet gestart. 
 
 
ROM30-191119R 
13 AANVULLEND VERKEERSREGLEMENT - VERBODEN EN BEPERKT VERKEER OP DE WEGEN 

VEELIEDENSTRAAT, KRAAIKANT, STEENSTAPWEG, LUTTELKOLEN, MEIDRIES, ASSELTVELD, 
KAPELDREEF, BERKENDREEF, DELLESTRAAT, ATTENHOVENDREEF, MEESBERG, 
SCHUBBEEKSTRAAT, HOOGHUIS, HORSTSTRAAT, DAALPUTSTRAAT, CHARTREUZENBERG EN 
SUIKERHOEK - GOEDKEURING WIJZIGING 

Raadslid Hans Miseur wil graag bevestiging voor het feit dat grote vrachtwagens bij een verkeersbord 
'uitgezonderd laden en lossen' wel nog door mogen om te laden en te lossen en om te tanken? Zodat 
er o.a. geen probleem ontstaat voor het bedrijf BB Trans aan de Veeliedenstraat. 
Burgemeester Hans Eyssen antwoordt bevestigend. 
Los van dit concrete dossier, vraagt raadslid Herman Van Criekingen (N-VA) aandacht voor het 
probleem dat vrachtwagens meer en meer op doorgangswegen worden geweerd. Nog niet in 
Holsbeek, maar bijvoorbeeld wel in de gemeente Lubbeek. Om vanuit Holsbeek vee te gaan laden en 
lossen in Bierbeek moet men tegenwoordig via Leuven rondrijden. Dat lijkt o.a. ecologisch en 
economisch moeilijk te verantwoorden. 
Hans Eyssen antwoordt dat Chartreuzenberg en het stukje Suikerhoek geen hoofdwegen zijn. Het is 
voor vrachtwagens, die hier niet moeten laden en lossen, ten zeerste af te raden om deze wegen te 
gebruiken omdat het er moeilijk manoeuvreren is. 
 
 
ROM30-191119R 
14 AANVULLEND VERKEERSREGLEMENT - BEPERKINGEN OP HET PARKEREN - ST.-MAURUSSTRAAT - 

GOEDKEURING 
 
 
OWG21-191119R 
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15 DADING VLAAMSE LANDMAATSCHAPPIJ-GEMEENTE - COFINANCIERING EUROPEES GEDEELTE 
PDPO-DOSSIER 'OPWAARDERING DORPSKERN NIEUWRODE' - GOEDKEURING 

Hans Eyssen licht het ontwerpbesluit toe. 
 
 
OWG21-191119R 
16 OVERHEIDSOPDRACHT - LEUVENSEBAAN FASE 2/DEEL 3 (VAN OUDE DAALPUTSTRAAT TOT 

SPLITSING LANGEVELD MET INBEGRIP VAN LANGEVELD VAN OUDE DAALPUTSTRAAT TOT 
ZAGERIJWIJK) - GOEDKEURING LASTVOORWAARDEN EN GUNNINGSWIJZE 

Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens, licht het ontwerpbesluit toe. 
 
 
ROM31-191119R 
17 DE GROTE GRONDVRAAG - KENNISNEMING 
Raadslid Jo Vanmechelen licht het voorstel van besluit toe. 
Hans Eyssen antwoordt dat hij verbaasd is over dit voorstel. Hij herinnert zich niet dat er bij het 
bestuur ooit een vraag is toegekomen hierover. Het diensthoofd van de dienst wonen en omgeving 
bevestigde hem dat alle nodige gegevens reeds langer dan vandaag aan de OVAM zijn aangeleverd. 
De vertraging zit 'm dus niet bij de gemeente. De gemeente wacht op de OVAM. Deze vermeldt op 
haar website trouwens zelf dat de gegevens die zij heeft ontvangen tot op heden nog maar voor 1 op 
de 3 gemeenten zijn verwerkt. In afwachting kunnen geïnteresseerde burgers zich nu reeds 
informeren via de geoloketten van de OVAM. Deze manier van raadplegen is minder 
gebruiksvriendelijk, want bevat ook heel wat technische gegevens. 
Voorzitter Ann Spaepen richt zich vervolgens tot Jo Vanmechelen. Wil de N-VA fractie haar voorstel 
van besluit (nl. om de gemeentediensten tot actie te bewegen om de gegevens aan te leveren aan de 
OVAM) toch nog gestemd zien? Haar lijkt dit voorstel zonder voorwerp want reeds volledig 
gerealiseerd? De voorzitter stelt voor om het voorstel van besluit om te zetten in een kennisneming 
door de gemeenteraad. 
Jo Vanmechelen geeft namens de N-VA fractie aan, dat het inderdaad voldoende is dat dit punt voor 
kennisneming in de notulen wordt opgenomen. Een stemming is overbodig. 
 
 
ROM31-191119R 
18 BEGINSELVERKLARING DIERVRIENDELIJKE GEMEENTE - VOORSTEL TER BESLISSING 
Sabine Wyns licht het voorstel van besluit namens de N-VA-fractie toe. 
Annelies Vander Bracht (Groen) zegt dat zij als schepen van dierenwelzijn enthousiast is over dit 
voorstel. Enkele jaren terug heeft het bestuur er reeds over gedacht om de beginselverklaring 
dierenwelzijn van de provincie (toen een lijstje met een 10-tal punten) te ondertekenen. Op dat 
ogenblik was er echter geen kattensterilisatiebeleid. Dat heeft het bestuur inmiddels wel opnieuw 
ingesteld. De schepen stelt met genoegen vast dat het bestuur, van de huidige lijst met 14 punten, 
de meeste hiervan reeds sowieso realiseert. Zij overloopt vervolgens de punten van het lijstje. 
Inmiddels zijn er ook bij de politiezone 2 inspecteurs aangeduid voor dierenwelzijn. Het 
marktreglement wordt bij een eerstvolgende herziening aangevuld met het verbod op het 
verhandelen van dieren. De schepen vermoedt zelfs dat dit reeds door hogere wetgeving verboden 
is. Tegen 2024 zouden we ook een nieuw dierenasiel moeten kunnen realiseren. Momenteel is de 
gemeente aangesloten bij de zorghoeve in Leefdaal, maar hiervoor lopen de vergunning en het 
contract kortelings af. De provincie heeft de gemeentebesturen uit het arrondissement rond de tafel 
gezet om een (intergemeentelijk) dierenasiel uit te bouwen. Het Limburgs model (initiatief van de 
provincie) en dat van Zemst (een privaat-publieke samenwerking) zijn hier als goede praktijken 
aangehaald. Ons bestuur neemt deel aan deze besprekingen. In de informatieve fase stoot men o.a. 
op het probleem dat de bijdragen, die per inwoner zouden worden berekend, voor Leuven en Herent 
moeilijk liggen. 
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De burgemeester vindt het niet erg logisch dat de provincie de gemeenten vraagt om zelf een 
dierenasiel te organiseren. Een dierenasiel vergt bijna onvermijdelijk een bovengemeentelijk 
initiatief, waarbij de provincie Vlaams-Brabant (die over een cel ambtenaren dierenwelzijn kan 
beschikken) dit naar Limburgs model zou kunnen opnemen. 
Voorzitter Ann Spaepen stelt voor om als amendement op het voorstel van besluit van N-VA het 
artikel 3 te laten wegvallen. Dit artikel lijkt immers overbodig : als het bestuur een 
engagementsverklaring ondertekent, dan voert het dit ook uit. 
Raadslid Sabine Wyns stelt dan voor om het artikel 3 te laten wegvallen, mits artikel 1 wordt 
aangevuld met ondertekenen 'en uitvoeren'. 
De voorzitter vraagt vervolgens de stemming over het voorstel met het amendement zoals 
voorgesteld door raadslid Sabine Wyns voor artikel 1. 
 
 
19. VRAGENKWARTIER 
Raadslid Hans Miseur vindt nergens in de notulen van het college een besluit terug over 
kerstverlichting? 
Hans Eyssen antwoordt dat er gemeenten zijn die in deze tijden zelfs bij nacht de straatverlichting 
doven om te besparen, ook op energie. Extra kerstverlichting plaatsen, en dit in de 5 dorpskernen 
van de gemeente, vindt dit bestuur zeker geen goed idee : 
• het extra energieverbruik valt niet te rijmen met een ambitieus klimaatplan 
• kerstverlichting is een serieuze last voor de begroting 

◦ qua aankoopprijs 
◦ qua energieverbruik 
◦ qua plaatsing - dit in de 5 dorpskernen organiseren vergt heel wat werkuren. Het is geen 

ongevaarlijk werk om met een hoogtewerker boven de weg de kerstversiering te hangen. 
• er zijn te weinig beschikbare gevels in de dorpskernen. Niet elke burger met een geschikte gevel 

zal ook bereid zijn om de verlichting te laten aanbrengen. 
Schepen Rudy Janssens meldt dat de kerststal in het gemeentehuis zal worden geplaatst tegen 17 
december. 
Raadslid Nadine Van Horebeek (CD&V) roept op om doorheen alle kerstdecoratie en -verlichting 
vooral niet voorbij te gaan aan de betekenis van het kerstfeest : een boodschap van vrede. 
 
Raadslid Sabine Wyns informeert of de brandweerattesten voor De Sterrekesvestiging in Holsbeek-
dorp inmiddels reeds zijn toegekomen bij de burgemeester? 
De burgemeester zegt dat deze nog niet zijn toegekomen bij het bestuur. Wat niet betekent dat er 
een onveilige situatie zou zijn die een onmiddellijke sluiting van de vestiging zou rechtvaardigen. De 
burgemeester neemt hierin zijn verantwoordelijkheid op. Het kinderdagverblijf is voldoende veilig 
om open te blijven ook al ontbreken die formele attesten momenteel nog. 
Schepen van jeugd, Bram Van Baelen (CD&V) stelt dat de brandweer o.a. nog wou weten wanneer de 
brandtrap er komt in de nieuwbouw, vooraleer het attest af te leveren. Die timing was niet precies 
gekend, omdat de architect van het project is overleden. Inmiddels is er wel duidelijkheid over die 
timing. 
De burgemeester vult aan dat het op dit ogenblik, met een uittredende raad van bestuur, ook niet 
evident is om in lopende zaken nog in dergelijke dossiers rond nieuwbouw rechtsgeldig beslissingen 
te nemen. Dit neemt niet weg dat dergelijke vragen een vertraging opleveren voor de 
brandweerattesten, hoewel ze in essentie geen betrekking hebben op een actueel onveilige situatie. 
De burgemeester stelt dat de situatie qua brandveiligheid er t.o.v. 2017 (datum dat de vorige 
attesten zijn verlopen) objectief gezien zeker op vooruit gegaan is. 
Raadslid Herman Theys meent dat de brandweer een tussentijds attest heeft afgeleverd, met 
opmerkingen waaraan geremedieerd moet worden. Dit toont aan dat er geen onmiddellijk probleem 
is met de brandveiligheid. 
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Raadslid Sabine Wyns dringt aan om niet te lichtzinning om te springen met brandweerattesten die 
sedert 2017 zijn vervallen. Een gunstig brandweerattest is het enige objectieve bewijs dat er geen 
probleem is. 
Raadslid Kim Theys informeert of het bestuur er een zicht op heeft wanneer de nieuwe raad van 
bestuur zal aantreden? 
Schepen Rudy Janssens antwoordt dat het gemeentebestuur geen deel uitmaakt van deze raad van 
bestuur van een private vzw. De gemeente is in dit opvolgingsdossier dan ook geen betrokken partij. 
 
Herman Van Criekingen vraagt naar een stand van zaken in de restauratie van de Kapel op de 
Speelberg. 
Schepen Rudy Janssens antwoordt dat deze kapel zich op het grondgebied Lubbeek bevindt. Het is 
dan ook de gemeente Lubbeek die het restauratiedossier moet opnemen. Informeel heeft de 
schepen wel vernomen dat de buurgemeente hierin intiatief plant te nemen. 
 
Herman Van Criekingen informeert of er gedacht kan worden aan een herdenkingsmonument(je) 
voor de verdwenen kapel van Stesselkeshoek? 
Schepen Rudy Janssens antwoordt dat deze kapel wel zou kunnen vermeld worden op één van de 
toeristische informatieborden, die momenteel in ontwikkeling zijn en die op diverse plaatsen in de 
gemeente komen nabij monumenten. 
 
Raadslid Van Criekingen meldt dat de 2 loonwerkers in onze gemeente recent elk voor duizenden 
euro's schade hebben geleden aan hun maïshakselmachines. Die raken defect door inoxbuizen die 
her en der door onverlaten midden in het maïsveld rond een plant worden aangebracht. 
Schepen Janssens stelt dat men door berichtgeving hierover nog meer onverlaten op deze ideeën 
zou kunnen brengen. 
Raadslid Erik Boon (CD&V) vermoedt dat het hier om doelbewuste acties gaat. De daders zijn er goed 
van op de hoogte dat ijzer wel, maar inox niet herkend wordt door de detectoren in de machines. Hij 
stelt dat de loonwerkers de schade best zo snel mogelijk aangeven bij hun verzekeraars. 
 
Raadslid Sabine Wyns pleit opnieuw voor een algemene facebookpagina beheerd door het 
gemeentebestuur. Acties rond rookmelders en de infosessie rond brandveiligheid wordt nu gedeeld 
via de facebookpagina's van jeugd, sport en cultuur. 
Schepen van informatie, Bram Van Baelen, zegt dat de gemeenteraad nog recent beslist heeft om 
geen algemene facebookpagina op te zetten. De argumenten hiervoor zijn genotuleerd bij dit besluit 
en dus bekend bij raadslid Wyns. Via de bestaande gemeentelijke doelgroep-FB-pagina's worden 
dergelijke berichten vlot gedeeld. En ook 'ge zet van Holsbeek als...' is een goed kanaal van burgers 
voor burgers. Waarom zouden we als gemeentebestuur een goed draaiend initiatief van de burgers 
moeten uit handen nemen om het zelf te doen? 
 
Raadslid Sabine Wyns onverhandigt een cadeau aan schepen Rudy Janssens. De schepen heeft er 
voor gezorgd dat op de recente 11-novembervieringen door de beide fanfares ook een Vlaamse 
Leeuw werd gespeeld. 
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij de volgende documenten uit de 
gemeenteraadszitting van 15 oktober : 
• notulen 
• zittingsverslag 
Beide documenten worden bijgevolg conform art. 32 van het Decreet lokaal bestuur als goedgekeurd 
beschouwd.  
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De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
 
 
 
 

 
 
 
 

Ria VERSTRAELEN Ann SPAEPEN 
 


